
Reünie  oud-ns’ers 20 april  

Het was weer zover! Ik had me er al weken op verheugd, het weerzien 

met de oud-collega’s! En ik was niet de enige. Toen ik binnenkwam, ik was 

wat aan de late kant, was het al echt vol! Enthousiaste collega’s, die 

elkaar toeriepen: “Hé, hoe is het met jou!!!  Echt iedereen was blij, logisch 

natuurlijk, want als je er geen zin in hebt, dan ga je niet. Maar er waren 

zeker over de 120 man binnen (liet ik mij vertellen, ik heb zelf niet geteld) 

. en dat betekent dus dat er heel , heel veel oud-ns’ers zijn die het fijn 

vinden om weer eens met elkaar te praten. Logisch ook, de meesten 

hebben er 30  tot 40 jaar Spoor op zitten. Ikzelf dus ook. Ik merkte , toen 

ik met pensioen ging, hoezeer ik al de praatjes, maar ook echt mooie 

gesprekken voerde met collega machinisten, conducteurs, 

perronpersoneel, verschrikkelijk miste. Pensioen is natuurlijk fijn, niet elke 

dag hééél vroeg opstaan of hééél laat thuis komen.  Geen gezeur van het 

management, geen zinloos werkoverleg, de herinstructie die je wel kon 

dromen. De andere kant is dat je collega’s ook een beetje familie werden 

en dat ik die ging missen. En daarom is het zo fijn dat er elk jaar een 

reünie is. En nog mooier, er komt een tweede reünie dit jaar. Op 7 

december kunnen we weer bij elkaar komen voor een gezellige 

eindejaarsborrel.  Een iets eenvoudiger opzet, maar het wordt zeker zo 

leuk. Dus : Kom allen!!!! 

Verder wil ik nogmaals, dat heb ik vorig jaar ook al gedaan, de Raad van 

elf hartstikke bedanken voor hun prima verzorging. Het is hun vrije tijd en 

die hebben ze dus aan ons besteed. Top!!! 

Rietepiet. 

 


